
REFERAT GENERALFORSAMLING 2017 
 
 
 
DER BLEV AFHOLDT ORDINÆR GENERALFORSAMLING I EJBY FORSAMLINGSHUS SØNDAG D.26-3-
2017 KL. 10.oo forslag skal være formanden i hænde senest 8 dage før 
 
Der blev budt velkommen af formanden Jack Greve. 
 
Til dirigent blev valgt Malene Lemvigh. 
 
1. 
 
DereVer kom bestyrelsens beretning ved formanden. Denne omhandlede de grønne fællesarealer, 
samt som noget nyt en henvendelse fra Lejre Kommune vedrørende foreningens grænse Zl Østre 
Digevej. Desuden omhandlede den foreningens veje og de almindelige ordensregler/græsslåning. 
 
Foreningen er meget glad for, at foreløbig har 152 af foreningens medlemmer meldt sig med mail-
adresse, så det er kun få der mangler, det er en stor le^else. Desuden har hjemmesidens besøgstal 
rundet 65.000. 
 
Det sædvanlige punkt med hundeeVerladenskaber blev også berørt. Der appelleres Zl, at 
hundeejerne vil være mere ansvarsbevidste. 
 
Parkeringerne i raba^en er også stadig et problem. Raba^erne er eVerhånden godt opkørte visse 
steder, uden grundejerne gør noget for at re^e dem op igen. 
 
Der blev også slået et slag for, at der ikke beny^es ukrudtsgiV af hensyn Zl vores drikkevand. 
 
2. 
 
Årsregnskabet 2016 blev gennemgået og godkendt. 
 
3. 
 
Indkomne forslag blev gennemgået, herunder forslag om nabohjælp, der ved afstemning blev 
vedtaget. Desuden var der forslag om udryddelse af muldvarpe/mosegrise på det grønne areal. 
Undersøgelse, om hvordan det gribes an, sæ^es i gang, da kommunen siger fra. 
 
Der var ligeledes forslag om, at en af stenene for enden af Åskrænten bernes, så der kan komme 
en barnevogn forbi. Ved afstemning førte det Zl et nej. Der var forslag om, at hunde skal føres i 
snor. Det blev ved afstemning vedtaget. Det blev også vedtaget at sæ^e nye skilte med legende 
børn op. 
 
4. 



 
Budge^et blev gennemgået og godkendt. 
 
Der holdtes en kort pause. 
 
6. 
 
Valg Zl bestyrelsen: 
 
Jack Greve Møller blev genvalgt. 
 
Johnny Klitgaard blev genvalgt. 
 
Vivi Hansen blev genvalgt. 
 
Elisabeth C.N. Beckmann. 
 
Som suppleanter: 
 
Kim Tranholm fratræder, i stedet Zltræder Kate Tranholm. 
 
Anja Marie Kristensen, 
 
Bilagskontrollant: 
 
Lis Forchammer. 
 
Bilagskontrollantssuppleant: 
 
Henrik Iwersen. 
 
7. 
 
Under eventuelt blev der spurgt, om det var muligt ved eventuel skiltning, at appellere Zl de 
ry^ere, der færdes i området, om at ride på de faste områder, da der oVe opstår dybe spor, hvor 
folk normalt går. 


